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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-23-2 
Rijeka, 30. siječnja 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 37. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

37. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 30. siječnja 2023. godine (ponedjeljak) u 17:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Branko Miljak članVMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nikola Lazić, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, članica VMO 
 Ivica Dušić član VMO 
 Adriana Buždon , članica VMO 

 
Zapisnik sa 36. sjednice VMO od 29. prosinca 2022.g. jednoglasno je usvojen  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Marin Barać i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje godišnjeg izvješća o radu Vijeća MO Sveti Nikola za 2022. godinu  
2. Osvrt na javnu raspravu povodom Izmjene Detaljnog plana uređenja središta područja 

Krnjevo  
3. Realizacija programske aktivnosti pod nazivom Dan žena 
4. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

AD 1 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Predsjednik Vijeća predložio je da se usvoje Programi rada za 2023.g. Oni su predloženi u lipnju 
o.g. U međuvremenu je o njima odlučivalo povjerenstvo i dalo pozitivno mišljenje pa stoga predlaže 
njihovo konačno usvajanje. 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća jednoglasno su se složile s prijedlogom predsjednika. 
 
AD 2 
Član Vijeća Klaudio Lazarić izvijestio je ostale članove o javnoj raspravi održanoj 05.01.2023. i o 
prijedlozima koje je iznio tom prilikom. Prijedlozi su slijedeći: 

1. Spomenik borcima NOB koji se nalazi na tom zemljištu (iz obuhvata plana)  
premjestiti na rub, odnosno početak križanja Zametske ulice i ulice Ivana Lupisa, 
što predstavlja pomak od oko 200 metara. 

2. Osigurati dovoljan broj parkirnih mjesta za novu zgradu koja se planira izgraditi na 
tom zemljištu. 

3. Osigurati nesmetan ulazak u ulicu Ivana Luppisa u vrijeme izvođenja radova na tom 
području. 

 
Zaključak: Prisutni su jednoglasno podržali prijedloge i predložili da se tekst sa prijedlozima 
i obrazloženjem istih od 08.01.2023. godine u cijelosti, kao dopis Vijeća, dostavi Odjelu 
gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća predložio je da se održi programska aktivnost pod nazivom Dan žena 07.03.2023. 
godine u suradnji s Vijećem MO Turnić , kako je to uobičajeno bilo organizirano svih proteklih godina. 
 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog, a Vijećnik Branko Miljak, 
bez obzira na kraj mandata, ponudio je pomoć u provođenju programa 
 
AD 4 
Vijećnik Klaudio Lazarić predložio je da se stupi u kontakt sa susjednim Mjesnim odborom Zamet i 
uputi pitanje jesu li upoznati s radovima na izgradnji oborinskog kolektora zapadno od stambene 
zgrade na adresi I.Luppisa 15. Također je postavio pitanje hoće li se nakon radova površina van 
koridora cjevovoda pošumiti, o čemu bi se uputio upit nadležnom Odjelu za komunalni sustav. 
 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 

 

 

Zapisničarka: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Marin Barać 
 

 


